EMPLOYMENT CONTRACT Contract ID: 10452812 This contract was created electronically under the العقد العلم المعلقة على المعلقة المعلقة

Work اضايراا, ضايراا, خوف كلماا, ضايرا: Establishment Number: 1-266785 Commercial Registration: 1010245968 Address
hereinafter ممثل الثمم as دبعدالا نمحرالادب :Location: Riyadh Email Address: info@holool.sa Represented by
Profession: Sales Representative عيمداا عيهاربا ن بعيبد سابع :referred to as (First Party), SECOND PARTY: Name

Employee Number: 220247 Nationality: Saudi Date of Birth: 13-07-1404 Identity Number: 1004696132 ID Type:

Nationality ID ID Expiry Date: 21-11-1456 Gender: Male Religion: Muslim Marital Status: Married Education: Bachelor's degree Speciality: Business Management Iban: SA5920000003400894169940 Bank Name: Riyad Bank Email Address: a.alhamid@mobily.com.sa Mobile Number: 966 0543449397 hereinafter referred to as the (Second Party), The two parties have agreed that the second party will work for the first party under its management and supervision with the job of VIP Sales Executive and carry out the work assigned to him/her in proportion to his/her practical, scientific and technical capabilities in accordance with the needs of the work and in a manner that does not conflict with the controls stipulated in Articles (fifty-eight, fifty-nine, sixty) from the Saudi Labor Law. The term of this contract starts from 26-11-2017, noted that the date of commencement (joining date) of the second party's work is 26-11 2017. 00:54 2025-11-15 نجيرالتبرل يمحتلا من 1004696132 - حيمحلا سرايع :قطساوي :لولأا فرطلا دداه

صخشـةكرش لامعلأا لولحا قينطولا ةكرشاا :قسسؤم/ةكرش 7001640338 :دحوماا ينطولا مقراا 1-266785 info@holool.sa يراجتلا لجسلا حهف كلملا ,ضايرلا: ناونعلا ضايرلا: بامعلا ناكم info@holool.sa تأشنملا مقر ىنورتكاللاً ديرباًا قأشنماًا للثمم متفصر زيافاًا نمحرااحبه :عيقوتلابا هلثميو ،(لولأًا فرطاًا) ـب حعب اميف مياإ راشيو ىناثلا فرطلا حيمحلا ميهاربا ن ب بيبد سابء :مسلاا تاعيبم بودنم :قنهملا 220247 :ىفيظولا مقرلا يدوعس :قيسنجلا 13-07-1404 :فيربات 1004696132 :قيوهاا مقر قيوهاا مقر :قيوهاا عون 1456-11-11 :عاهتنالٍا خيرات ركذ :سنجلا ﻤﻠﺴﻢ :ﻗﻨﺎﻳﺪﻟﺎ ﺟﻮﺯﺗﻢ :ﻗﻴﻋﺎﻤﺘﺠﻠﺎ ﻗﻠﯩﺤﻠﺎ ﻟﻬﻠﺪﺍﻌﻴﺎﻡ ﻭﺃ ﺳﻮﻳﺮﻭﻟﯩﻜﺒ ﻧﻰﻣﻠﻌﻠﺎ ﻝﻫﺆﻣﻠﺎ ﻝﻟﻤﻋﻠﺄﺍ ﻗﺮﺍﺩﺇ :ﺻﺼﺨﺘﻠﺎ SA592000003400894169940 :نابيلآا مقر ضايرلا كنب :كنبلا مسا a.alhamid@mobily.com.sa :ينورتكللإا حيربلا 0543449397: للوجلا مقر ,(يناثلا فرطلا) ـب دعبالميف هيلإ راشيو هفارشا و هترادا تحتالولأا فرطلا يدليناثلا فرطلا لمعيانأ ىلء نافرطاا قفتا قيلمعلا وتاردقهم بسانتيامباهب فلكيىتلا للمعلأا قرشابمو تاعيبم يخيفنت قفيظوبا

ـ , ف امِياء صوصنماا طراوضاا هم ضراعتد لا امرو ل معاا تاجايتدلا ً اقفو قينفااو قيملعااو .ل معاا ماظنن م (ن وتساا ،نوسمخلاو قعساتلا ،نوسمخلاو قنماثلا) داوملا وهالمعللىناثلا فرطلا قرشابم خيراتانأب املء ,2017-11-26 خيراتا ن م أحير حقعاًا اذه .726-11-2017 ن م 1 قحفصاًا | 10452812 :حقعاًا مِقر The second party is subject to a trial period of 0 days starting from the date of commencing work, during which Eid al-Fitr and Eid al-Adha holidays and sick leave are not included in the calculation. Both parties have the right to terminate the contract during this period, unless the contract specifies the right of one party to terminate. Working days and hours The working days are set as 40 hours per week, and the first party is obligated to pay the second party an additional wage for the overtime hours equal to the hourly wage plus 50% of his basic wage. The obligations of the first party The first party pays the second party a basic fee of 5,185.19 Saudi Riyals, which is due at the end of each month The first party to the

second party is also committed to the following: 1. Pay 1,037.04 Saudi Riyals, a housing allowance payable at the end of each month 2. Pay 518.52 Saudi Riyals, a transportation allowance payable at the end of each month The second party deserves for each year a paid annual leave of 30 days, and the first party determines its dates during the year of entitlement according to work conditions, provided that the leave wage is paid in advance when it is due, and the first party has to postpone the leave after the end of the year of entitlement for a period not exceeding 90 days, and with the consent of the party Second, in writing, to postpone it to the end of the year following the year of entitlement, according to the requirements of work conditions. The first party is obligated to provide medical care to the second party with health insurance in accordance with the provisions of the Cooperative Health Insurance Policy The first party is obligated to pay the contributions of the General Organization for Social Insurance

according to its regulations The obligations of the second party To perform the work entrusted to him in accordance with the principles of the profession and according to the instructions of the first party if there is nothing in these instructions that contradicts the contract, order or public morals and there is nothing in their implementation that puts him at risk To take adequate care of the tools and tasks assigned to him and the raw materials owned by the first party placed at his disposal or in his custody and to return to the first party the non-expendable materials To provide assistance and support without requiring additional pay in cases of dangers threatening the safety of the workplace or the persons 00:54 2025-11-15 خيراتب ليمحتلا مة 1004696132 - حيمحلا سابع :قطساوبي فال خديالاو لمعلا وترشابم خيرات نم أحبت ً امويـ 0 اهتدم قبرجت قرتفا يناثلا فرطاا عضخيا عاهنا ي في قحاا نيفرطلا نوكيو قيضرماا قزاجلااو ىحضلأاو رطفلا ىحيـع قزاجإ اهباسد .قرتفلا مذه للاخ حقعلا عاهنلإا ىف امهدداً قيقداً ىلـع حقعلا صني ملام

لمعلا تاعاسو ماياً ارجاً ىناثلا فرطلا عفدي نأب لولاًا فرطلا مزتليو ً ليعوبسا قعاس 40 ـب لمعلا ماياً دددت .ىساسلاًا مرجاً نم ٥٠٪ ميلاً ً افاضم ةعاسلا رجاً يزاوي قيفاضلاِا لمعلا تاعاس نء ً ليفاضا لولأا فرطلا تامازتلا قحتسي يحوعس لاير 5,185.19 هردقىساساً ً ارجأ ىناثلا فرطلا لولأا فرطاا عفديا هشالكةياها:ىتلتابىناثلا فرطلا لولأا فرطاا مزتليا مكرهشلك قيلهن قحتسين كسلدب بيدوعس لاير 1,037.04 رجأ عفديانأ رهشلك قيلهن قحتسيل قنالدب بيدوعس لاير 518.52 رجأ عفدياناً .1 .2 حدحيو رجلاًا قعوفدم ً امويا 30 اهتدم قيونس قزاجاً ماع لكن عي ناثلاًا فرطاا قحتسيارجأ عفد متي نأ ياء لمعلا فورظا ً لقفو قاقحتسلاا قنس للاذ اهخيرات لولأا فرطلا قدما اهقاقحتسا قنس قياها دعب قزاجلاا ليجأت لولأا فرطلاو اهقاقحتسا حنع امحقم قزاجلاا قيلاتلا قنسلا قياهنىلإ اهليجأت قباتكىناثلا فرطلا ققفاومبها امك ً امويـ 90 نء ديزتـ لا ـلمعاا فورظ تايضتقم بسد كاذو قاقحتسلاا قنسا ماكحلاً ً اقفو يحصاا نيمأتلابيناثاا فرطلا قيبطاا قياعراا ريفوتب لولأا فرطاا مزتليىنواعتلا ىحصاا نامضاا ماظن بسد قيعامتجلاا تانيمأتلا قماعاا

قسسؤملا تاكارتشا داحسب لولأا فرطلا مزتلي اهتمظنأ ىناثلا فرطلا تامازتلا نكيـما اذإ لولأا فرطلا تاميلعت قفوو قنهماا لوصلاً ۚ لقفو ميلاً لكوماا لمعاا زجني نأ ام اهذيفنتي فنكي ماو قماعاا بادلآا وأ ماظناا وأ حقعاا فلاخيام تاميلعتلا مذهى فرطخلا وضرعي لولأا فرطلا ةكولمملا تاماخلاو ويلإ قدنسملا تامهملاو تاودلأاب قيفاك ةيانع ىنتعياناً ريغ داوماا لولاًا فرطاا ىاإ حيعياناُو وتدوعى فنوكتىتاا وأ وفرصتات حتاة عوضوماا قكلهتسماا ىتلا راطخلأا تلااحىف ً ليفاضإ ً ارجأ كلذا طرتشي نأ نود قدعاسمو نوع لك محقي نأ 7 نء 2 قحفصاا | 10452812 :حقعاا مقر employed in it. To undergo any medical examinations required by the first party before or during joining the work to verify that he/she is free from occupational or communicable diseases The second party is committed to good manners and work ethics while at work, and at all times abides by the rules, customs, norms and ethics in force at the Kingdom of Saudi Arabia, as well as the rules, regulations and instructions in force at the first party and bears

all the financial penalties resulting from his violation of these regulations Approval of the first party deducting the prescribed percentage from the monthly wage for participation in the General Organization for Social Insurance Expiration or Termination of The Contract Either party is obligated upon termination of the contract to notify the other party in writing before the termination for a period of not less than 60 days. The first party has the right to terminate the contract of the second party without award, notice or compensation according to the cases mentioned in Article (eighty) of the work system, provided that the second party is given the opportunity to express reasons for his opposition to the termination. The second party has the right to leave work and terminate the contract without notifying the first party while retaining his right to obtain all his dues according to the cases mentioned in Article (eighty-first) of the work system. End of Service Reward Upon termination of the contractual

relationship by the first party, or with the agreement of the two parties, or with the end of the contract period, or as a result of force majeure, the second party is entitled to a reward of fifteen days' wages for each of the first five years and a month's wage for each year of the following. The employee is entitled to a reward for the parts of the year in proportion to what she/he spent in work, and the remuneration is calculated on the basis of the last wage If the termination of the employment relationship due to the resignation of the second party, the employee is entitled to one-third of the reward in case of a service period no less than two consecutive years and not more than five years, and two-thirds of the reward if the service period exceeds five consecutive years and has not reached ten years, and a full reward if the service period exceeds ten years. Applicable System and Jurisdiction This contract is subject to the labor regulations and its executive regulations and the decisions issued in its implementation in all

cases 00:54 2025-11-15 :خيراتب ليمحتلا مة 1004696132 - حيمحلا سابه :قطساوب ميف نيفظوملا صاخشلاًا وأ لمعلا ناكم قملاس ددهت لبق ميلاء اهِ الرجإي ف بغريى تلا قيبطلا صوحفلا لولاًا فرطلا بـلطا-ً اقفو عضخياناً قيراسلا وأ قينهماا ضارملأا نم مولذنم ققحتلا معانثأ وألمعلاب قاحتللاا مزتلي تاقولأا عيمجىفولمعاا عانثأ قلاخلأاو كولساا نسحبىناثاا فرطاا مزتلي كلذكو ةيدوعساا قيبرعاا قكلممااى فقيعرماا بادلآاو تاحاعاا فارعلأاو قمظنلئاب تامارغاا قفاكلمحتيو لولأا فرطاا ىدا لهبالومعماا تاميلعتااو حأاولااو دعاوقلاب قمظنلأا كلتا متفلاخمان هَجتاناا قيلاماا كارتشلاا ىرهشاا رجلاًا نء مياء قررقماا قبسنلا لولاًا فرطاا عاطقتسا ىاء ققفاوماا قيعامتجلاا تانيمأتلا قماعاا قسسؤماا ى ف معاهناٍ وأ حقعاا عاهتنا لهت لا قدمب عاهنلاٍا لبق قباتك رخلاًا فرطاا راعشإ حقعاا عئاهنا حنء نيفرطلا نم يأ مزتلي ً اموي 60 نء قطيرش عضيوعت وأ يناثلا فرطلا راعشإ وأ قأفاكم نود حقعلا خسف لولأا فرطلا قحيـ قدراولا تلااحلا ً اقبط كاذو خسفلا متضراعم بابساً ءادبإ ىفىناثلا فرطلا قصرفلا قحاتإ لمعلا ماظنن م

(نونامثلا) قداملا ي في فهقدب وظافتدا عم لولأا فرطلا راعشإ نود حقعلا عاهنإو لمعلا كرتيناثلا فرطلا ق د ن م (نونامثلاو قيداحلا) قداملا ي ف قدراولا تلااحلا ً اقبط وتلقحتسم قفاكياء لوصحلا لمعلا ماظن قمدخلا قيلهن قأفاكم نيفرطاا قافتاب وأ لولأا فرطاا لبقن م قيدقاعتاا ققلىعاا عاهنإ حنعىناثاا فرطاا قحتسي قنسلكنء امويرشع قسمخ رجاً اهردة قأفاكم قرهاة قوقا قجيتن وأ حقعلا قدم عاهتناب وأ قأفاكم فظوماا قحتسيو قيلاتاا نم قنس لك نء رهشر جأو ىلولاًا سمخلا تاونسلا نمرجلاًا ساساً ىلء قأفاكماا بسحتو لمعلا ى فاهنم ماضقاه قبسنب قنسلا عازجاً نء ريخلاًا ثلث قلاحلا مذهى ف قحتسيى ناثلا فرطلا قلاقتسا ببسب لمعلا ققلاء عاهتنا ناك اذإ قحتسيو تاونس سمخىاء ديزت لاو نيتيلاتتم نيتنس نء اهتدم لهة لا قمدذ دعب قأفاكماا قحتسيو تاونس رشء غلبت ملو قيلاتتم تاونس سمخىاء ەتمدخ قدم تداز اذإ اهيثلث رثكأف تاونس رشء ەتمدخ تغلب اذإ قلماك قأفاكملا ىئاضقلا صاصتخلااو قيبطتاا بجاواا ماظناا ملام لكىفها ً اخيفنت قرحاصاا تارارقااو قيخيفنتاا متحئلاو لمعاا ماظنا حقعاا اذه عضخيا

قيهفشلا ققباسلا حوقعلاو تايقافتلاا قفاكلحم حقعلا اذهلحيو حقعلا اذهيفضنه بدرير 7 نم 3 قحفصلا إ where no provision is made in this contract. This contract replaces all previous verbal or عقعلا عقرا عقرا written agreements and contracts if any. In the event that a dispute arises between the two parties regarding this contract, the Jurisdiction shall be convened for the labor cases qualified authority in the Kingdom of Saudi Arabia Warnings and notifications between the two parties are made in writing through the electronic communication channels in the Qiwa platform for each of the parties. The address and email address registered in Qiwa platform will be considered legally applicable, and both parties are obligated to update them on Qiwa platform in the event of any change. Additional Terms 1. 1. If second party did not commence his job duties within fifteen days of the date which first party informed of to start work without good excuse to be approved by the company, this contract shall

be cancelled, null and void. 2. Second party shall wok for the company or client during normal work hours and may change it from time to time as it deems proper if work hours shall not exceed the work hours provided in labor law and company regulations. 3. First party has the right to determine shifts as per jobs operational requirements and to assign second party to work extra hours to meet work requirements under prior written assignment as per applicable policies and regulations. 4. First party is entitled to change the weekly rest day of second party according to work requirements and second party shall not be entitled to refuse work times of formal or overtime work as determined by first party. 2. 1. If the employee is approved for an annual leave in excess of the entitlement, the excess balance will be deducted from the end-of service benefits. 2.Carry out assigned tasks as instructed by first party or Managing the project he works for, if such instructions violate no laws or public decency and will not

endanger him. He shall follow obey his superiors and perform his job duties. 3. Employee shall care for equipment and materials owned by company or clients, used by or in his custody. He shall bear their costs if destroyed due to negligence or misuse, and in case of termination of service, they shall be returned. 4.Employee avows that all inventions, intellectual, industrial or commercial properties he reaches or performs at the company or by its support or assigning him during the term of this contract shall be deemed as property of first party. 00:54 2025-11-15 :خيراتب ليمحتلا مـّـ 1004696132 - حيمحلا سابـء :قطساوب تـدجو نإ قيباتكلا وأ اهنم قهجلا حقعنيـي ئاضقلا صاصتخلاا نإف حقعاا اذه لود نيفرطاا نيب فلاذ عوشا ةلادى فقيدوعساا قيبرعاا قكلممااى فقيلامعاا اياضقاا رظنبا قصتخماا ى ف قينورتكالاِ الصاوتاا تاونة ق يرط نء قباتك ن يفرطاا ن يب تاراعشلاِ او تاراطخلاِ ا متترييغت وأ ه ب صاخلا ناونعلا مرييغتال احى ف فرطلك مزتليون يفرطاان ملكاى وققصنمى نورتكللاا حيرباا وأناونعااناونع ربتعا لاإوىوق

قصنم للاخنم مليدعتبي نورتكالاا ديربلاا . ً اماظنامها لومعماا امهيوق قصنمي دا لجسماا قيفاضا دونبم تيذاا خيراتاا ن٥- امويرشَّء قسمذ للاخ متفيظو يناثاًا فرطاً رشابُي ما اذإ .1 اذه نإف قباتك قكرشاً مياء قفاوت يماظن ﺐﺑﺲ ﻧﻮﺩ ﻗﺮﺷﺎﺑﻤﻠﺎ ﻟﻮﻟﺪًا ﻓﺮﻃﺎ ﻫﺒ ﻪﻏﻼﺑﺈ ﻋﻮﺮﺷﻤﺎ ﻭﺃ ﻗﻜﺮﺷﺎ ﻯﺩﻟﻰﻧﺎﺛﻠﺎ ﻓﺮﻃﺎ ﻟﯩﻤﻌﻴ .2 .نكيـمـا نأكـربتـڠيو- ايغلا حعي حقعلاً ، ً ابسانم هارتام بسد رخلاً تقونم اهليدعة زوجيي تلاو قيداعلا لمعلا تاعاس للاخ. قكرشلا حألولو لمعلا ماظنى فاهيله صوصنماا لمعاا تاعاس ددء زواجتيالا قطيرشىتلا قيليغشتلا تابلطتملا بسد تايدرواا ماظنديدحتا ى فقحاا لولأا فرطلاً .3 قيفاضإ تاعاسلمعلابىناثلا فرطاا فيلكتى فقحاا والمكر، فألظواا ضعبا اهددحيا فرطاا حأاولو تاسايسا ً اقفو قبسم يطذ فيلكت بجومب لمعاا تابلطتم قيطغتا فرطاا قيعوبسائا قداراا مويا رييغتى فقحاا لولاًا فرطلاً .4 ـاهِ لومعماا لولاًا ىفاضلاًا وأىمسراا لمعاا تاقوأ ضفري نأ وا قحي لاو ـلمعاا تابلطتم بسدىناثلا الولأا فرطاا اهددديىتلا مصخمتية ،قحتسماا نء ديزتةيونسةزاجإ ىاء فظوملا ققفاوماا

لاحيف 1. تاميلعت قفو ميلاً لكوملا لمعلا زجني نأ .2 .قمدخلا قيلهن تاقحتسم نم دئازلا حيصرلا ماظنلا فلاخيام لهيف نكيـ ما اذإ ،ڡيدا لمعيـ ىذاا عورشماا قرادإ وأ لولأا فرطاا ً لاوؤسمو مئاسؤر قعاطإب مزتليو ،رطخلا مضرعيـام اهذيفنتى فنكي ملو قماعلا بادلآاو تاودلأاو تلالآاو قزهجلئاب عانتعلااب فظوماا مزتلي .3 .متفيظو ماهم قيدأت نء مهماماً ،وتدوعى فوأ وفرصت تحتى تلا الهئلام وأ قكرشلا قكولمملا تاماخلاو الهمدختسيى تلا ولمء عالهتنا وأ عالهنإ حنعو ،ەمادختسا عوس وأ ەلامهإ قجيتن اھفلاتإ لىاد اھتاقفن لىمحتيو وأ قيركفلا قيكلملاو تاراكتبلااو تاعارتخلاا لىك نأ فظوماا رقيـ .4 ـاهتداعاٍ بجيـ ملمع ناكمـى فـ اهب موقيـ وأ اهبتكيـ وأ اهروطيـ وأ اهيلاٍ للصوتيـىتاا قيراجتاا وأ قيعانصلا فرطلا ً اكلم نوكة حقعلا اذه نايرس عانثاً مفيلكة وأ مغيرفتب وأ اهنم معدب وأ قكرشلاب .لولاًا 7 نم 4 قحفصلا إ Second party shall not use name of first party or any client to obtain personal.1 .3 2. 1. حقعاا عقرا 1.3 2. 1. benefits or buy goods or services in their name without a prior written consent, otherwise and in the event of a

violation, the value of the losses shall be deducted from his dues or claimed in court. 2. The second party acknowledges not to compete with the company or project for which he works during the validity of the work contract and for a period of two years after the end of the contractual relationship, whether the competition is directly by him or indirectly through others, within the Kingdom of Saudi Arabia in all its regions, and competition is in any business It is within the scope of his work, and he acknowledges the right of the company to sue him or take any action it deems appropriate, as well as to claim compensation in the event of his breach. 4. 1. The second party is obligated not to divulge the written or oral secrets of the first party or the project he works for that he receives or views during the validity of the employment contract or after the end of the labor relationship. 2.The second party acknowledges and agrees that hes not entitled for example but not limited to (any f inancial or in-kind benefits rewards incentives commissions, assignment allowance assignment allowance, etc.) unless Any of them is issued a written approval from the management of the first party and the amount of compensation explicitly for this whether it is requested during the validity of the contract or after the end of the contractual relationship with him or before the court. 3. Second party shall always show good behaviors during work, abide by applicable laws and customs in KSA, regulations and instructions of first party, or the project he works for, and shall bear all financial penalties in case of violation. 5. 1. Second party may not practice any work outside the company for wage or not or private work during the contract term without company approval, and in case of violation, the company shall be entitled to terminate second party's employment legally. 2. Second party acknowledges first partys right to periodically deduct any dues from salary or final dues, or judicially any other dues e.g. employees phone bills. 3.If

employee makes violation not provided in work regulations, the company shall be entitled to impose the proper penalty as per article 66 of labor law. 4. If second party is administratively investigated, in person or through e-mail, and he fails to reply within the response deadline, he shall therefore miss the chance to defend himself and shall be subject to penalty for his violation. 00:54 2025-11-15: خيراتب ليمحتلا مة subject to penalty for his violation. 00:54 2025-11-15 لوصحلا هؤلامعنم يأ وأ لولأا فرطاا مسا مادختسا مدعبىناثلا فرطاا مزتلا .1 حيرصتىاء لوصحاا نود مهمساب تامدذ وأ عئاضب عارش مدعو ،ها قيصخش عفانم ىاء بالطي وأ هتاقحتسم نم رئاسخاا قمية مصخُّت كاذ قفلاخم لااح ﻰ ﻓﻮ ﻣﻬﻨﻢ ﻕﺑﺴﻢ ﻰ طخ ﻪﻳﺪﺍ ﻟﻤﻌﻴ ﻯ ﺫﻟﺎ ﻋﻮﺭﺷﻤﺎ ﻭﺃ ﺔﻛﺮﺷﺎ ﻗﺴﻔﺎﻧﻢ ﻣﺪﻌﺒﻰﻧﺎﺛﻠﺎ ﻑﺮﻃﺎ ﺭﻗُﻴ . 2 . ً ﻟﻴﺌﺎﺿﺔ ﻟﻬﺒ قسفانماا تناكً عاوس قيدقاعتاا ققلاعاا عاهتنا دعب نيتنس قدماو لمعاا حقع نايرس عانثاً قيبرعاا قكلمماا ل ذاد كاذو ،نيرذأ للاذ نم قرشابم ريغ وأ ملبة نم قرشابم ققيرطب رقُيو ،ملمء قاطنى فلخديلمء يأى ف قسفانماا نوكتو

،اهقطانم عيمجب قيدوعساا ي ف ضيوعتلاب قبلاطماا كلذكو ً ابسانم هارت عارجإ يأ ذاختا وأ وتاضاقمي ف قكرشاا قحب .ەللاخإ لاد ەيدا لىمعيىخاا عورشماا وأ لولأا فرطاا رارسأ عاشفإ محعبىناثاا فرطاا مزتليا. عاهتنا حعب وأ لىمعاا حقء نايرس عانثاً اهيلاء علطي وأ اهاقلتييتلا قيوفشلا وأ قبوتكملا لا لاثملا ليبسىلا قحتسي لا ونأبىناثلا فرطلا قِفاويو رقْي . 2 .قيلامعلا ققلاعلا لحب وأ فيلكُّ لحب وأ تالومء وأ زفاود وأ تآفاكم وأ قينيه وأ قيلام عفانم يأ) رصحلا راحقمو لولأا فرطاا قرادإ نم قيطخ ققفاوم اهنم ىلأ رحصي ملام ،(اهريغ وأ باحتنا ققلاعاا عاهتنا حعب وأ حقعاا نايرس عانثاً لها بلاط ًءاوس ،كلذب قدارص لهنء ضيوعتلا عانثاً قلاخلاًاو كولسلا نسحبىناثلا فرطلا مزتلي .3 .عاضقلا ماماً وأ ععم قيدقاعتلا كلذكو قكلمملاى ف قيعرملا بادلآاو فارعلأاو قمظنلئاب مزتلي تاقولأا عيمجىفو لمعلا تامارغلا قفاك لمحتيو ويدا لمعيى هذاا عورشماا وأ لولأا فرطاا تاميلعتو حأاولا لكلذا وتفلاخه نء قجتاناا قيلاماا لمء وأرجأ نودب وأ رجأب قكرشاا جراــذ لمع يأ قسرامم ىناثلا فرطلا زوجي لا .1 عاهنإ قكرشلا قحي قفلاخماا لىاحىفو ،قكرشاا ققفاوم

نود حقعاا اذه قدم عانثاً صاذ لولأا فرطاا قحبىناثاا فرطاا رقي .2 .عاهنلاِا عورشم ببسكىناثاا فرطاا تامدذ تاقحتسماا وأ قيرود قفصبو ىرهشاا رجلأا نء ققحتسه قيلاه غلابه يأ عاطقتسا ى فقصاخاا لاصتلاا ريتاوف غلابه لثم ،ميلاء قبترتماا قوقحاا نم ىلأ ً ايئاضة وأ قيئاهناا اهياء صوصنم سيا قفلاخما فظوماا بكترا لاحىف.3 .فظوماا طذ تازیممبن م 66 قداماا ی ف درو اما ً اقفو بسانماا عازجاا عاقیاٍ قکرشلاف ،لمعاا میظنت قحئلاب دیرباا للاذ نَم وأُ ايروضد يناثلا فرطلا عم يرادإ قيقحت ءارجإ حنه .4 .لمعلا ماظن ،درلا قلهم محنم مغر قيقحتلا يله فظوملا حريا ملو ،لمعلا وأ يصخشلا ينورتكاللاٍ ا لقفو ميلاء ءازجلا علقياٍ متيكلذبو مسفنانء عافداا قصرف توفادة فظوملا ن وكيف عبداً قبوسنماا قفليخملا 7 نء 5 قحفصاا | 10452812 :حقعاا مقر .3 . 6 5. 4. 3 . The second party acknowledges and undertakes the right of the first party to deduct all the pledge or sums in his possession from his end of service dues in the absence of a clearance by a party for that. 2. First party has the right to demand second party judicially,

by any means, for any sums or custody lost or loss caused by him to company, or the project he works for, if he has an exit/re-entry visa or f inal exit, travelled and did not return 3. The second party agrees to add it to government support programs by the company, including Hadaf Tagat for example, but not limited to, if the requirements apply to it. 4. The second party acknowledges that it bears any fees required to issue a permit or license that is required to practice its business or profession. 5.The second party acknowledges that it bears the costs of issuing a certificate of absence of criminal records when it was requested as a justification for the appointment or during the validity of the contract. 7. 1.If second party resigns, in writing, and first party approves this, he shall grant first party a period of Sixty days before the last working day or sixty-day salary compensation for the remaining period of the Sixty days. 2. This contract shall remain valid for the period of contractual relation between first party and the project that

the second party works for, and if such is terminated, this contract shall consequently be terminated. 3. The validity period of this contract is depending on the validity of the issued purchase order (General or Special) by the project for which the second party (Employee) is working for, and at the time of purchase order expiration, this contract will be considered expired according to the expiry of the purchase order and it will be considered as a legitimate reason for termination. 8. 1.The contract concluded with employee shall terminate in case the relationship between him and company, or the project he works for for, terminates, and this shall be deemed as valid reason for termination This contract ends if main or sub-project ends or in case of changes thereto, e.g. cost restructure or reduction through terminating some/all workers or canceling job, department or branch, and all are valid reasons for termination. The contract with second party shall be terminated as per Article 74 of Labor Law by the project he

works for as a valid reason for termination, and this shall terminate the contract with Holool Aloula company 9. 1.In the event that the employees performance is low by not achieving the required percentage according to the specific performance indicators or not achieving the specific sales goals or any other goals for the third time without a legitimate reason or on the pretext of taking the necessary care without achieving the result, the first party has the right to terminate the services of the second party as a legitimate reason to finish. 2. The end-of-service gratuity is calculated according to the Saudi labor law. All or some of the commission amounts, bonuses, allowances, percentages of the sales price, or similar elements of remuneration that are subject to increase and decrease, or any non-fixed cash or in-kind benefits, are not included in the calculation of the end-of-service gratuity 10. 1.First party shall be entitled to review and amend terms and provisions of this contract and companys regulations

according to work interest, if this shall not affect second party's acquired rights under this contract or under law. 2.In case of second partys fraud or forgery in employment application, documents or relatives 00:54 2025-11-15 خيراتب ليمحتلا مرة 1004696132 - حيمحلا سابع :قطساوبيتلا غلابملا وأحهْعلا عيمج مصذي ولؤا فرطلا قحب ىناثلا فرطاا حهعتيو رقُي .1 قحي .2 .كلذا فرط علاخإ حوجو مدع لاحى ف متمدخ قيلهن تاقحتسم نم متزوحب حهُء وأ قيلام غلابم ةيأب تناك قليسو ىأب ً ليئاضقىناثلا فرطاا قبلاطم لولأا فرطلاى فيميدا لمعيى ذاا عورشملا وأ قكرشلا قراسخىلإ علعفب ىدأ وأ اهناحقفى ف ببست .3 .حعي ملو رفاسو مسفنا ىئاهن جورخ قريشأت وأ قدوعو جورخ قريشأت هرادصإ لاد اهنمو قكرشاا لبقنم قيموكحاا معداا جماربي ف متفاضا يلعيناثاا فرطاا قفاويرقّي .4 .ميلع تاطارتشلاا قابطنا لاحى فرصحلا لا لاثملا لهيسىاء تاقاط و فده ً ابولطم نوكي صيخرت وأحيرصت رادصلا قبولطم موسر قيأ لمحتيـ ونأبـىناثلا فرطاا رادصا فـيلاكـّ علمحتبـىناثلا فـرطاا رقُيـ .5 .وبـ قصاخاا قنهماا وأ لمعاا قسرامما

علنثا وأ نييعتلا تاغوسم نم غوسمك اهبلط نيد قيئانجلا قباوسلا نم ولخلا قداهش.حقعلا نايرسىاء بجيف الولأا فرطاا اهياء قفاوو متلاقتساب ً قباتكىناثاا فرطاا محقة لاحىف .1 وألمء مويرخأ خيراتلبق اموينوتساهردة قلهم لولأا فرطاا حنميناثاا فرطاا قدم .2 . ً اموي نوتساا نميقبتماا راحقمب وأ لولأا فرطاا ً اموي نوتسرجأ ضيوعتى ذاا عورشمااو لولأا فرطاا نيبة يدقاعتاا ةقلىعاا رارمتسابةطبترم حقعاا اذه نايرسا ايهتنم حقعاا اذه ربتعيـ ققلىعاا كـلتـ عـاهـناٍ وأ عـاهـتنا لـاحــى فـو ــى ناثلا فـرطلا ــــيـدا لــمـعيـ رمأ نــايرسب قطبترم حقعاا اذهـ نــايرسـ قدم .3 .عاهنلاٍا ً اعورشم ً اببس كاذ رابتعاب ،(فظوماا) ىناثلا فرطاا ەيدا لمعيى ذاا عورشماا نم رداصاا)صاذ وأ ماء(عارشاا رابتعاب عارشاا رمأ قدم عاهتناب ً ليهتنم حقعاا اذه حعُيسف ،عارشاا رمأ قدم عاهتنا لاحىفو .عاهنلإل ً اعورشم أببسكاذ يذاا عورشماا لبقنم معم ققلاعاا عاهنا لاحي ف ضطوماا عم مربماا حقعاا يهتنيا. عورشماا عاهنا وأعاهتناب حقعاا ىهتنيـ .2 .عاهنلإلا اعورشم اببسكاذ حعْيو ەيدا لمعي قلكيھ قداعإ لثم ،ەيلاء أرطت تارىيىغت يأ وأ فظوماا ەب

لمعيى خلالى عرفلا وأىسيئرلا مسقلا وأقرادلإا وأقفيظولا عاغلإ وألامعلا لك/ضعباتامدذ عاهنإب فيلاكتلا ضيفخت وأ قفو ىناثلا فرطلا عم حقعلا ىهتنيـ 3 .عاهنلإلـ ةعورشم ً ابابسأ اهعيمج حعْتو ،عرفلا وأ ،هيدا لمعيـى خلاا عورشماا لبقن ملمعاا ماظنن م 74 قداماا ي فقدراواا طورشاا ي لولأا لولد قكرشهم حقعااً ايها ُم كاذ حعَّيو ،عاهنلإا عورشم ببسك تارشؤما ً لقفو ةبولطماا قبسناا قيقحت محعب فظوماا ءاداً ىوتسمىندت لاحىف .1 قرماا ﯩﺮﺧﺄ ﻓﺎﺩﻫﺄ ﻗﻴﺄ ﻭﺃ ﻗﺪﯨﺤﻤﺮﺍ ﻗﭙﻌﭙﺒﺮﺍ ﻓﺎﺩﻫﻠﺮًﺍ ﻪﻗﭙﻘﺤﺘ ﻣﺪﻯ ﻭﺃ ﻗﺪﯨﺤﻤﺮﺍ ﻋﺎﺩﻟﺮًا ﻕﺣﭙﻪ ،ﻗﺠﭙﺘﻨﺮﺍ ﻕﭘﻘﺤﺘ ﻧﻮﺩ ﻗﻤﺰﻟﺮﺍ ﻗﭙﺎﻧﻌﺮﺍ لذب قجحب وأ عورشم ببس دوجو نود قثلاثاا قأفاكم بستحت .2 .عاهنلإا عورشم ببسكىناثاا فرطاا تامدذ عاهنإ لولأا فرطلا ةمدخلا قيلهن قأفاكم باستحاى فلخدي لاو يحوعسلا لمعلا ماظن بسد ةمدخلا قيلهن نمثنء قيوئملا بسنلا وأ تلاحبلا وأ تآفاكملا وأ اهضعب وأ تلاومعلا غلابم عيمج عفانم يأ وأ صقنلاو قدايزلا قلباق نوكتى تلاو رجلأا رصانع نم اههباشام وأ تاعيبماا .قتباث ريغ قينيء وأ قيحقن لمعلا ميظنت قحئلاو ،حقعلا اذه ماكدأو صوصن ليدعتو قعجارم

لولاًا فرطلاً قحيـ 1. قبستكماا قوقحاا ي اء كاذ رثؤي لا أي اء ،ل معاا قحلصمي ضتقتا مبسد قكرشلاب سيلدت وأشغ توبث لاحى فـ .2 .ماظنلا بجومب وأحقعلا اذه بجومبى ناثلا فرطلا قحص مدء وأ قكرشلا ومدقي حنتسم يأ وأ فيظوتلا بلطى فىناثلا فرطلا نم ضيوعت وأ راذنإ نود فظوملا تامدذ علهنإ لولأا فرطلا قحيف ،براقلأا نء حاصفلإا .6. 7. 6. 9. noticecompensation or reward and may recourse against him for compensation. 3. Company shall be relieved of any responsibility or obligation towards employee if it could not fulfill its obligations under terms and provisions of this contract for causes out of its control 4. Notices between the parties shall be sent to the address of each party as indicated in this contract or at employment, form of the company and notice is considered to be given to the addressee when it is 11. 1.Employee acknowledges that contacting him via WhatsApp, e mail, home address, SMS

or shipping companies, are official methods with legal implications, and are reliable unless first party is officially informed of their change. 2. Second party hereby certify that he has read this contract and understood its terms and read work regulations of the company. 3.Both parties declare that all dates and periods in this contract or job offer are according to Gregorian calendar. 4.Any circulars, procedures or other legitimate matters that are not stipulated in the first party, and the second party is informed of them by any means by the first party or the project who works for . 12. 1.Both parties declare that this contract cancels and replaces all prior understanding, agreements or negotiations, And that any appendix to the contract, written agreement, or subsequent acknowledgment of its authentication will be considered and be considered as complementary to this contract. 2. This contract is executed in both Arabic and English language. Arabic language shall prevail upon interpretation of contract articles. 13. and

the first party has the right to assign the employee to work anywhere in the Kingdom or transfer him from his original place of work to another place that requires a change of residence. 14. In the event that the name of the project for which the second party works, the employee in this contract, is mentioned, it means a project MOBILY This contract was exported electronically and is accessible to both parties via Qiwa platform. This contract is at 17-04-2023 إلكنا إيمحرالحيك j approved by the Ministry of Human Resources and Social Development Created by 22:43 This contract is Active as in 15-11-2025 00:54 2025-11-15 خرباتيا إسمحتلا مرّ 1004696132 - حيمحلا سابع :قطساوبي فـ قكرشلا نوكتـ . 3 .ضيوعتلابي ناثلا فرطلا ى لاء عوجرلا ى فـ مقد ع م قأفاكم وأ عافولا ن م الهنكمت مدء قلاحى ففظوماا ماجت مازتاا وأ قيلوؤسم ةيأ نم ل حنء ةجراذ بابسلأ حقعاا اذه ماكدأو صوصا بجومب فظوماا

ماجتا هتامازتلاب وأ حقعاا اخهر حضوماا امهنم ل كناونه ي له نيفرطاا نير تاراطخلاا هجوتا. 4. اهتدارا حرجمه والسرماا

فرطلا ما ُسدة راطخلاٍا ربتعيو ةكرشلاب صاخاا فيظوتاا جخومنب قينوناقاا هراثلآ ۖ اجتنمو ڡلاسراٍ مديرب وأ ،ڡالوجىاء بأ ستاولا للاخنم معم لصاوتلا نأب فظوملا رقُي .1 ،نحشلا تاكرش ربع قيلاسرا وأ ميلاٍ قرحاص قيصا قلاسر وأ ملزنم ناونء وأىنورتكللإا لولأا فرطاا غلبُي ملام مها حتعُيو ،قينوناقلا راثلاًا اهياء بترتي قيمسر قليسوى ه مهفو حقعلا اذه لماك أرقهنأ ىناثلا فرطلا حهشيو رقُي اخـهِ. 2. ـمهرييغتب ً ايمسر قصاخلا لمعلا ميظنت قحئلا ىاء عـــاطا هنأ رقُي كــلذكو تاءارجإ وأ ميماعت يأ .4 .يحلىيماا ميوقتلا ً اقفو يهيفيظواا ضرعاا قليسو يأباهبيناثاا فرطاا غلبُيو لولأا فرطاا ىدا اهياء صوصنم سيا ةعورشم لمعاا بجيو ها ةمزلم يهفهيدا لمعيى هذاا عورشماا وأ لولأا فرطاا لبقنم تناك الهتفلاخم لاحى ف مزلالا خاختا لولاًا فرطلا قحيا لهياء ً عانبو ،اهبجومب وأ تامهافم ن م مقبس ام ل كلحم لحيو ىغلي حقعلا اذه نأب نافرطلا رقّي ـ1 قحلا رارقإ وأ ىباتك قافتا وأ حقعلا قحلم يأ نأو ىاهريغ وأ تاضوافم وأ تايقافتا

ررد .2 .حقعاا اخها ً للمكم ربتعيو قينوناقاا هراثلاً ً اجتنم نوكيو هب حتعيس مقيثوت ياء قدمتعمااو قيمسراا قغلاا يه قيبرعاا قغالاً حعْتو ،قيزيلجنالِاو قيبرعاا نيتغالاب حقعاا اذھ .حقعاا حونبريسفتا ناكم نم ملقن وأ قكلمملاب ناكم يأ ي فل معلاب ف ظوماً الفيلكة لولاً الفرطلاق حيو . هتماة إلى حمرييغة ي ضتقير ذأ ناكم ي اإلى لصلاً الملم عن إف ، حقعا ا اخهِ فظوماًا ىناثلًا فرطاً هيدا لمعيى هذا عورشماًا مسا ركذ لاحي فيليابوم عورشم كالذبينعيـ 11. 12. 11. 14. .ىوق قصنم قيرط نء نيفرطاا نم لكا وا لوصواا حاتيو ً اينورتكاا حقعاا اذه ريدصت مت قيعامتجلاا قيمنتااو قيرشباا دراوماا قرازو لبقن محمتهم حقعاا اذه ربتعي … قفوماا ماااو 22:43 2023-04-17 خيراتب زيافاا نمحرااحبه قطساوب عاشنلاٍا مرّ 2025-11-15 خيراتي فوهامك يراسى هحقعلا اذه قلاح 7 ن م 7 قحفصلا | 10452812 :حقعلا مقر